

City of Greater Sudbury Transportation Study

GIVE US YOUR INPUT ON GREATER SUDBURY'S TRANSPORTATION MASTER PLAN

Public Information Centre 3 June 24, 2015

General viewing of
presentation materials
4 p.m. to 7 p.m.

Presentation, Open Question
& Answer Period
7 p.m.

**Main Foyer at Tom Davies Square, 200 Brady Street
Presentation in Council Chamber**

We Value Your Input

The City of Greater Sudbury welcomes public input to help finalize the transportation strategy and network for pedestrians, cyclists, public transit and vehicles in our community as part of the Transportation Master Plan.

Beginning at 7 p.m., a presentation will be made, highlighting the key transportation policies and improvements. The presentation will be followed by a question and answer period where the public is invited to ask questions of the study team. This session will be broadcast live on www.greatersudbury.ca.

If you cannot attend the Information Centre but would like to submit your comments regarding Transportation Master Plan, please fill out the form on our website at www.greatersudbury.ca/transportation

Étude sur les transports de la Ville du Grand Sudbury

FAITES-NOUS PART DE VOS COMMENTAIRES SUR LE PLAN DIRECTEUR DES TRANSPORTS DU GRAND SUDBURY

Troisième séance d'information publique 24 juin 2015

Consultation générale des
documents de présentation
16 h à 19 h

Présentation et période
ouverte de questions
19 h

**Hall d'entrée de la Place Tom Davies, 200, rue Brady
Présentation dans la Salle du Conseil**

Nous sommes reconnaissants de vos commentaires.

La Ville du Grand Sudbury remercie la population de ses commentaires afin de finaliser la stratégie des transports et le réseau pour piétons, cyclistes, véhicules et de transport en commun de notre collectivité, dans le cadre du Plan directeur des transports.

Dès 19 h, on fera une présentation mettant l'accent sur les principales politiques de transport et améliorations dans ce domaine. Elle sera suivie d'une période de questions durant laquelle le public pourra poser des questions à l'équipe d'étude. La séance sera diffusée en direct sur le site www.grandsudbury.ca.

Si vous ne pouvez assister à la séance d'information, mais que vous voulez transmettre vos commentaires concernant le Plan directeur des transports, veuillez remplir le formulaire sur notre site (www.grandsudbury.ca/transports).